



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Scandic Hotel Järva Krog

Mötesdatum
2018-03-12

År/Mötesnr
2018/03

Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar (ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Ninni Stener (kassör), Malin Nettelbladt (ledamot) Ulrika Källse (Suppleant), Matilda Gustafsson (Suppleant)

Anmält förhinder

1. Mötets öppnande

- 1.1. *Val av protokollförare Pernilla*
- 1.2. *Val av protokolljusterare Anders*
- 1.3. *Godkännande av dagordning Vi lägger till 9.4 och 9.5*

2. Föregående mötesprotokoll

3. Rapport AU

4. Bordlagda ärenden

5. Aktiviteter

- 5.1. *Utställningar*
 - 2018-05-26
 - Programförklaringen är inskickad till skk. Internetanmälan är inte öppen än, påminnelse till TK är skickad.
 - Lillan får bedriva försäljning och även Ninni ev.
 - Pratade om en större enhetlig bakgrund för finare bilder till RR nytt

 - 2018-09-01 Bestyrelse Isabella. Förfrågan har skickats till Malin och Andreas

 - 2019-05-26
- 5.2. *Lydnad*
- 5.3. *Rallylydnad*
- 5.4. *Viltspår*
 - 5.4.1. *Önskemål om Viltspår för riktig domare*
Kontakt med klubb om det finns möjlighet att ordna ett klubbmästerskap i viltspår
Ninni kommer ordna en prova-på dag i viltspår när det är varmare.
- 5.5. *Kurser och föreläsningar*

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Scandic Hotel Järva Krog

Mötesdatum
2018-03-12

År/Mötesnr
2018/03

Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar (ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Ninni Stener (kassör), Malin Nettelblatt (ledamot) Ulrika Källse (Suppleant), Matilda Gustafsson (Suppleant)

Anmält förhinder

- 5.6. *Ninni ska kolla upp med föreläsare Peter Ekeström pris och ev en lokal. efter sommaren*
- 5.7. *Socialträningar och promenader
Promenaden ska annonseras igen. Isabella och Matilda kollar upp till framtiden.*
- 5.8. *RR-race*

6. Ekonomiärenden

Beslut att Pernilla får köpa in bullar får till Södertäljepromenaden

7. Medlemsärenden

Pratade om DDPR om hur, var till vad vi använder uppgifter mm. Om vi ska standardisera i avdelningar bl annat.

8. Informationskanaler

- 8.1. RR-Nytt

Annons om septemberutställningen.

Nästa RR nytt manusstopp 27/5

Inlägg: Be om prel plats för bilder från majutställning, och ev några dagar extra efter manusstopp. Annons om sep utställningen. Styrelsepresentationer.

8.1.1. Styrelsepresentation Snarast möjligt senast 31/3 2018

- 8.2. Hemsidan

8.2.1. Demonstration av editering av hemsidan Anders visade

- 8.3. Facebook Promenaden i södertälje läggs ut igen.

9. Övriga ärenden

- 9.1. Förvaring/Lagerhållning av SRRS Östras tillhörigheter Diskussion om det ska delas upp eller om billigt alt finns för inhyrning. Ninni kan förvara tillsvidare dock inte optimalt pga avståndet. Ninni kollar upp inköp av bord till utställning.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Scandic Hotel Järva Krog

Mötesdatum
2018-03-12

År/Mötesnr
2018/03

Närvarande mötesdeltagare

Izabella Hammar (ordförande), Anders Cronhäll (vice ordförande), Pernilla Ahlsvärd (sekreterare), Ninni Stener (kassör), Malin Nettelblatt (ledamot) Ulrika Källse (Suppleant), Matilda Gustafsson (Suppleant)

Anmält förhinder

9.2. Jackor

9.3. Dropbox

9.4. Uthyrning eller lån? Kostnadsfritt om dom hemtar hos Ninni., Låna ut mot transportkostnad. Alt att central hittar en förvaring mellan våran utställning och deras.

9.5. Diskussion om medlemskap på våra aktiviteter. Beslut att klubbens aktiviteter gäller för medlemmar. Men undantag kan göras för promenader och liknande aktiviteter.

10. Nästa styrelsemöte 16 April Scandic Järvakrog.

11. Mötets avslutande

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare